
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub   22 marts-2023 

 

Sted: Klubhuset 

Kl. 19.00 

 

Deltagere: 

Leif Vang 

Bent Kohls 

Peter Black 

Karl Tholstrup 

Niels Rahbek 

Frank Rømer 

 

 
1. Pladsfordeling Per Vig. 

Der er sket rokeringer, Søren der har stået på venteliste længest har fået tildelt den største tilgængelige 
plads. Havnepladsudvalget har flyttet flere både for at optimere udnyttelsen af havnen. Alle regler er 
overholdt. Per er nu øverst på listen. 
Bestyrelsen opfordrer til at holde en pæn tone, og ikke tilsmudse medlemmer overfor andre. 
Den opdaterede venteliste fremsendes til bestyrelsen. 
Action Leif. 
 

2. Alle udvalgsposter er fordelt og fungerer. 
 

3. Evaluering af punkter fra generalforsamling. 
 

Parkering. Der er sat gang i produktion af skilte. 
 Action:Leif. 
 
Overvågning. Er på vej. 
 Action:Bent. 
 
Betalingsautomat. Er på vej, forsinkes af Nets. 
 Action: Leif. 
 
Samarbejde med sjægtelaug. Der afholdes møde d 31 marts, Deltager Bent og Frank. 
 Emner: Sjægte WM og Havnefest. 
. 

 
4. Samarbejdsmøde med Viborg kommune. 

Bent og Peter aftaler møde med Jens fra Viborg kommune. 
 Emner tilbyde assistance med administration af kommunal havn. 
Action Bent/Peter 

 
 

5. Forsikringer. 
Vi skal have fremskaffet en oversigt over vores forsikringer og de skal gennemgåes. 
Der skal være sikkerhed for bestyrelsesansvar og arbejdsskade. DS eller Flid kan spørges til råd. 
Action: Karl. 

  



 
6. Regnskab. 

Karl og Jørgen har haft møde med regnskabs fører. 
Pris på regnskabs føring skal isoleres.  
Action: Karl. 
 

7. Søsætning 22 april.  
8. Alt ser ud til at være klar. 

 
 

9. Modtage nye medlemmer. 
Vi skal have lavet en velkomst informations folder. Derudover skal nye medlemmer have en mentor 
kontakt.  
Action Niels. 

 
 

10. Opgaveliste for bestyrelses beslutninger. 
Der skal laves en liste med hvem der bærer beslutninger igennem. 
Action Frank. 

 
11. Hjemmeside.  

Der har været møde med Morten, Karin har styr på det. 
 

12.  Havneregulativ. 
Der skal ændres i nogle tekster vedr. der ikke længere er en formand. Evt. spørgsmål vedr. ændring til 
Flid.  
Action Bent. 
 

13. Forespørgsel om havkajak. 
Vi kan tilbyde oplagring af havkajak på optimist traileren. 
Pris for sommerhalvåret 250kr + medlemskab. Action: Leif. 
 

 
14. Juniorer. 

De mest erfarne optimist jollesejlere kommer til Hjarbæk for at sejle i år. 
Der efterspørges mulighed for følgebåd. Vi skal have undersøgt mulighed for løft med mastekran for 
hver gang. 
Der er mulighed for at få en 606 køl jolle til ungdomsafdelingen. Der efterspørges havneplads. 
Der kan evt. blive tale om, at leje en plads i den kommunale del. Action: Peter. 
 

15. Lampe lyser for højt. 
Lampen sænkes. Action Leif. 
 

16. Næste møde. 
Næste bestyrelsesmøde 10 maj kl. 19.00. 

 
 
FR 
 
 

 
 
 
 
 

 


